
PROTOKÓŁ NR 54/13

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 17 stycznia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:50, a zakończyło o 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz, 

3. Teresa Szczepańska,

4. Zofia Ujma,

5. Maria Zielińska,

6. Adam Bierowski,

7. Mariusz Kubiak,

8. Zbigniew Mazurak,

9. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Krzysztof Kapała, Paweł Pituch. 

Zaproszone osoby: 

10. Mirosław Górecki,

11. Andrzej Machnica.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Dyskusja nad budżetem z uwagami i propozycjami.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie K.B.P.iF. otworzył przewodniczący P. Wrona Artur. 

Ad. 2 Ponieważ uwagi budżetowe nie zostały jeszcze opracowane, członkowie komisji  nie podjęli 

żadnych wniosków ani opinii.

Dyskutowane były  problemy dotyczące  budżetu  w temacie  budowy centrum wczesnego wspomagania,  w 

temacie inwestycji budowy ul. Szkolnej i inne.

Kwota 4 tys. zł na etat świetlicowej w Szkole nr 3 nie rzutuje według Pana Burmistrza na budżet, toteż na  

pewno etat pani do świetlicy będzie opłacony.

P.  Wrona spytał  o  projekt  na stadion.  Pan Burmistrz  odpowiedział  że  projekt  na budowę jest  w trakcie 

tworzenia a o fundusze U.M. będzie się starał o dotację. 

Następnie P. Wrona zainteresował się zdobyciem funduszy na krzewienie sportu wykorzystując mniejszość 

narodową romską. 
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Wnioski Komisji:

K.B.P.iF. nie podjęła żadnych wniosków i opinii. 

Protokołowała:                                                                                                                        Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

2


